
E m l é k e z t e t ő  

az Egyesületi Elnökség 2007. január 12-én 14.00 órakor (Budapesten) a MEE 
Világítástechnikai Társaság Világítás Háza székhelyén megtartott nyilvános üléséről 
  
Jelen voltak:Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Orlay Imre, Kovács László, Rajnoha László, Kiss Kálmán, Nagy János, Szilágyi 
András, Horváth József, Pintér József, Turi Gábor, elnökségi tagok, Lernyei Péter állandó 
meghívott, kimentette magát Dr.Vajda István, Rózsa Ferenc. 
  
Nagy János a MEE VTT elnöke köszöntötte az Egyesületi Elnökség tagjait abból az 
alkalomból, hogy a kihelyezett ülést a Világítás Házában tartják. Bemutatta a Világítás 
Házát, ami egyben a MEE VTT székhelye és számos rendezvény helyszíne. Az elnökség 
tagjai nagy érdeklődéssel hallgatták és tekintették meg a fénytechnikai bemutatót és a DALI 
rendszert.  
Az újév alkalmából jó kívánságait fejezte ki az elnökség tagjainak.  
Dervarics Attila elnök üdvözölte az elnökség tagjait, megköszönte Nagy Jánosnak a 
bemutatást, megállapította, hogy az elnökségi ülés határozatképes. Az elnökség az előre 
meghirdetett napirendi pontokat elfogadta. 
  
Első napirendi pontként Kovács András főtitkár adott tájékoztatást az elmúlt elnökségi 
ülésen hozott határozatok végrehajtásáról. Sajnálattal állapította meg, hogy a kért határidőkre 
az anyagok csak részben érkeztek be az elnökség tagjaitól. Javasolta, hogy a jövőben önálló 
napirendi pontként szerepeljen a korábban hozott határozatok végrehajtásával kapcsolatos 
beszámoló.  
1/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangú szavazatával elfogadta, hogy a jövőben 
rendszeresen vissza kell térni az üléseken a határozatok, feladatok végrehajtására, továbbá az 
emlékeztető mellett az elnökség részére külön összeállítást kell készíteni: feladat, felelős, 
határidő megjelöléssel. 
  
Második napirendi pontként Dervarics Attila elnök a megújulási program munkatervét 
ismertette, felvázolta: 
1.      a cselekvési irányokat, 
2.      a program munkatervet és 
3.      a projektirányítást.  
A program alapja, vagyis azok a dokumentumok, amelyekre a munka alapozódik:MEE 
küldetés, előző elnökség javaslatai, az Elnök és főtitkár vezetői koncepciója, elnökségi tagok 
célkitűzése, korábbi kezdeményezések dokumentumai, partnerek véleménye, vonatkozó 
jogszabályok. 
A cselekvési irányok 5 fő pillére: 
1.      szakmaiság (aktív szerep a honi elektrotechnika alakításában), 
2.      tagság (miért érdemes tagnak lenni), 
3.      partnerek (értékeink hasznosítása), 
4.      forrás (kompetenciáink és adottságaink hasznosítása), 
5.      szervezet (hatékony és átlátható). 
A projektirányítás: 
1.      elnökség - havonta, az elnökség munkaterve szerint, 
2.      irányító bizottság - munkaterv szerint, tagjai (Dervarics Attila, Kovács András, Balázs 
Péter, Kovács László, Lernyei Péter, Nagy János, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Vajda 
István), 
3.      munkabizottság - folyamatos munkavégzés, 



4.      dokumentálás: központi adatbázisban, a MEE szerverén. 
A munkaterv főbb mérföldkövei:  
1.      projektterv készítése - január 12.(cselekvés irányok és munkaterv elfogadása),  
2.      akcióterv jóváhagyása - február 21. 
3.      a teljes program jóváhagyása - március 14. 
(közbenső határidő január 29. - célstruktúra és célértékek, valamint szervezetépítés, működés 
és gazdálkodás jóváhagyása). 
Munkabizottságok: 
1.      projektmunkacsoport (Balázs Péter, Dr. Benkó Balázs, Dervarics Attila, Horváth József), 
2.      Tudományos Bizottság (Dr.Vajda István), 
3.      Gazdasági Bizottság (Schachinger Tamás), 
4.      Oktatási Bizottság (Orlay Imre), 
5.      szakosztályok és társaságok (elnökök), 
6.      területi és üzemi szervezetek (régió elnökök). 
Záródokumentum: 
1.      cselekvés irányok és célértékek, 
2.      akcióterv (négy cselekvés irány akciói), 
3.      pénzügyi terv, 
4.      szervezet fejlesztési fejezet (alapszabály, gazdálkodási rendszer). 
A megújulási programot 2007. március 14-én az Egyesületi Elnökség fogadja el, az április 
13-14-i Országos Elnök-titkári Tanácskozáson megvitatjuk, jóváhagyásra a május 19-i 
közgyűlés elé terjesztjük. 
Hozzászóltak: Kiss Kálmán, Horváth József 
2/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a cselekvési irányokat, a munkatervet 
és a projektirányítást. 
  
Harmadik napirendi pontként Kovács András főtitkár az Egyesületi Elnökség 2007. évi - 
előzetesen kiküldött - munkatervéhez fűzött szóbeli kiegészítést, különös tekintettel az előző 
napirendi pontban a MEE megújulási programhoz igazodó terminusokra. Az elnökségi 
üléseket általában a MEE központ tárgyalójában tartjuk, ill. eleget teszünk a különböző 
meghívásoknak. 
Hozzászóltak: Turi Gábor, Schachinger Tamás, Orlay Imre. 
3/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta az elnökség 2007. évi előzetes 
munkatervét, melyet fokozatosan igazítani kell a döntési igényekhez. 
  
Negyedik napirendi pontként Kovács András főtitkár - az előzetesen írásban kiküldött - 
előterjesztette a MEE 2007. évi programját. Anyagot küldött határidőig VET, VTT, ÉDUKO, 
OB, Titkárság. Határidő után küldtek anyagot: SZTB, KMB, levelet irt SZB. 
Hozzászóltak: Rajnoha László, Kiss Kálmán, Szilágyi András, Horváth József, Orlay Imre. 
4/2007 az Egyesületi Elnökség előzetesen egyhangúlag elfogadta a MEE 2007. évi 
programját. Kéri az elnökség tagjait, hogy a további javaslatokat közvetlenül a főtitkár e-mail 
címére küldjék meg a megadott formában. 
  
Ötödik napirendi pontként Lernyei Péter ügyvezető igazgató - az előzetesen írásban 
kiküldött - MEE 2007. évi pénzügyi terve és szöveges indoklásához fűzött szóbeli 
kiegészítéseket. 
Hozzászóltak: Balázs Péter, Schachinger Tamás. 
5/2007. az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta a MEE 2007. évi pénzügyi tervét 
azzal, hogy 2007. június 30-ig a MEE megújulási programjának figyelembe vételével azt 
szükség szerint át kell dolgozni. 



  
Hatodik napirendi pontként Lernyei Péter ügyvezető igazgató - az előzetesen írásban 
kiküldött (pártoló taglista összeggel, beszállítói szerződések összeállítás összeggel) - fűzött 
szóbeli kiegészítéseket. 
6/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag elfogadta az ügyvezetői tájékoztatót a MEE 
szerződéses kapcsolatairól. 
  
Hetedik napirendi pontként Dervarics Attila elnök előterjesztette a MEE ügyvezetői 
munkakör betöltésére szóló javaslatát. 
7/2007. az Egyesületi Elnökség egyhangúlag úgy döntött, hogy 2007. február 21-i elnökségi 
ülésre elő kell terjeszteni az ügyvezetői pályázat kiírását. A jelenlegi ügyvezető igazgató 
megbízását 2007. május 31-ig az elnökség meghosszabbítja. 
  
Nyolcadik napirendi pontként Dervarics Attila elnök tett javaslatot az Elektrotechnika 
folyóirat főszerkesztői, ill. felelős szerkesztői munkakör betöltésére. 
8/2007 az Egyesületi Elnökség egyhangúlag úgy döntött, hogy 2007. február 21-i elnökségi 
ülésre elő kell terjeszteni a főszerkesztői pályázat kiírását. A jelenlegi társadalmi 
főszerkesztő, ill. a megbízott felelős szerkesztő megbízását az elnökség 2007. május 31-ig 
meghosszabbítja. 
  
Kilencedik napirendi pontként Kovács András főtitkár - az előzetesen írásban kiküldött - 
előterjesztette a folyóirat méretére és tartalmára vonatkozó javaslatot.  
Hozzászóltak: Nagy János, Orlay Imre. 
9/2007 az Egyesületi Elnökség 10 igen, 0 nem és 3 tartózkodás mellett az Elektrotechnika 
folyóirat szélességi méretét 21 cm-ben határozza meg 2007. február 1-től. (A/4 méret). 
10/2007 az Egyesületi Elnökség 13 igen, 0 nem 0 tartózkodás mellett döntött arról, hogy a 
folyóirat tartalma legyen a stratégiai terv része és a tagság felé való kommunikáció fő 
forrása. 
  
Tizedik napirendi pontként az elnökségi, szakmai bizottságok és a MEE képviseletek 
témakört vitatta meg az elnökség, döntés a 2007. februári elnökségi ülésen lesz, ezen 
időpontig a bizottságok és a képviselet a régiek szerint működik. Az elnökség tagjai a 
további ill. a hiányzó javaslataikat 2007. január 16-ig küldjék meg Kovács András főtitkár e-
mail címére. 



  
  
Egyéb napirendi pontok közül: 
-         Kovács András főtitkár �a költségtérítések kezelése� helyben kiosztott dokumentumot 
ismertette, melyben foglaltakat az elnökség jóváhagyólag tudomásul vette. 
-         Kovács András főtitkár �Műszaki Értelmiség Napja� akcióhoz való csatlakozás 
feltételéről, továbbá a MEE 2007. évi fontos évfordulóiról szól. 
-         Az 54. Vándorgyűlés - Konferencia és Kiállítás (VéK) 2007. augusztus 22-24; helyszíne 
Klub Tihany, a rendezvény fő támogatója E ON Észak-dunántúli Áramszolgáltató Zrt. A 
felkéréseket és a rendezvénnyel kapcsolatos szakmai előkészítést Kovács András főtitkár, 
mint a VéK elnöke koordinálja. 
-         Nagy János MEE VTT elnök örömmel adott tájékoztatást arról, hogy az elmúlt héten 
Brüsszelben az Európai Lámpatest Gyártók, valamint az Európai Fényforrást Gyártók 
szakmai összejövetelén a MEE VTT is meghívottként részt vett és bekapcsolódik az EU-s 
programba. 
-         Orlay Imre OB elnök tájékoztatást adott, a MEH feszültség-minőség üléséről 
-         Turi Gábor a FISZT elnöke tájékoztatta az elnökséget, hogy a FISZT védnöki karába a 
felkérést Dr. Molnár Károly a BME rektora, Dr. Rudas Imre a BMF rektora, és Dr. Tombor 
Antal elfogadták. 
-         Horváth József ÉDUKO képviselő folyóirat centenáriumi kérdésére Lernyei Péter adott 
választ miszerint a február 1-jei emlékülés és időszaki kiállítás megnyitójával kapcsolatosan 
az Elektrotechnika folyóirat 2006. decemberi számában megjelent meghívón túl más 
információ nem áll rendelkezésre. 
  
  
Soron következő elnökségi ülésre 2007. február 7-én 14. 00 órakor Budapesten a MEE 309. 
sz. tárgyalójában kerül sor. 
  

Budapest, 2007. január 12. 

  

  

Összeállította: 

Lernyei Péter sk. 

ügyvezető igazgató 

  

Jóváhagyta: 

Dervarics Attila 
elnök 
  

Kovács András 
főtitkár 
 


